
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA  DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA  PEL CONSELL MUNICIPAL  DE
DISTRICTE NORD EL DIA 12 DE SETEMBRE DE 2016.

NÚM. i Classe de Sessió: 3/2016. (Ordinària). 

Dia i hora: 12/09/16  a les  20'00.

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Sara Usó Alía

VOCALS

     Regidors designats pels Grups Polítics Municipals. 

        Sra. Paz Beltrán Viciano                        Grup Polític Municipal Castelló en Moviment

Persones designades per Grups Polítics Municipals. 

Sr. Gustavo Martí Zaera Grup Municipal Ciudadanos-Castellón

Sr. Eduardo Castillo Andreu Grup Municipal Castelló en Moviment

Sr. Javier Marí Climent Grup Municipal Compromis

Sr. Luis José Caballero Guiral Grup Municipal Socialista

Veïns designats pels Grups Polítics Municipals. 

Sr. José Javier Peris Segarra Veí Grup Municipal Socialista

Veïns designats per l’Alcaldia. 

Sr. Asensio Magraner Sanchis

Sr. Vicent Enric Sorribes Roig

Representants d’associacions de veïns. 

Sr. José Luis Sierra Bellés AAVV Primer Molí

Sr. Domingo Giménez Renau AAVV Segón Molí

Sr. Romano Vellón Hornero AAVV La Torreta

Representants de les AMPA

Sra. Laura Rubert Avinent AMPA. CEIP Isabel Ferrer

Sra. Mª José Molinos Carceller AMPA. CEIP Bisbe Climent

Sr. Miguel Ángel Huguet Gómez AMPA. CEIP Tombatossals
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SECRETÀRIA

Sra. Dolores Benítez Guerrero

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sr. Enric Porcar Mallén, Sr. Francisco Cabañero Catalán, Sr. Ramón Martínez Morcillo.

NO ASSISTIXEN: 

Sr. Juan Luis Saura Vilar, Sr. Vicent Sales Mateu, Sra. Mª Lledó Navarro i Centelles, Sr. Pedro
Asensio Carretero, Sr. Andrés Barberá Sastriques,  Sra. Silvia Dafauce Otheo de Tejada,  Sr.
Antonio M. Mateu Ortí, Sr. Ismael Sancho Tomás.

Orde del dia. 

1.- Aprovació de l’acta corresponent a la sessió del Consell celebrada el dia 6 de juny de
2016.

2.- Resolució de Propostes.

3.- Precs i preguntes

En la Biblioteca del Primer Molí de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, sent les (20'00)
del dia sis de juny de dos mil setze, sota la presidència de la Il·lma. Senyora Tinent d’Alcalde,
Sara  Usó Alia,  es  reunixen  els  senyors  i  senyores  dalt  assenyalats  a  fi  de  celebrar  sessió
ordinària del  Consell  Municipal  de Districte  Nord, amb la meua assistència com a Secretària
Delegada del Consell per a donar fe de l’acte.

Comprovat el “quòrum” d’assistència per la Presidència, es procedix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l’orde del dia. 

Pren la paraula   la   Sr  a  . President  a  , donant informació als assistents sobre:  

1.- En les noves implantacions del Bicicas, informa que en el Districte Nord es van a
instal·lar  en Rosa Mª Moles  (front  Opencor)  i  en  el Bulevard  cobriment  Riu  Sec (front  naus
oficines Bicicas).

2.-  Informa  de  la  voluntat  política  d’invertir  una  partida  en  neteja  de  solars  en  els
Districtes. Durant 15 dies, es deuran de presentar les propostes que posteriorment es remetran
als servicis tècnics per a la seua avaluació.

3.- Indica que s’està treballant en la nova campanya de “Sentim als Parcs”, es donarà
informació en breu i transmet la invitació per a participar a tots els assistents.

4.- Sobre l’elecció de la plantació en el tram del Camí de la Plana que falta, una vegada
exposada  la  problemàtica  i  traslladat  l’informe  tècnic,  els  presents  acorden  per majoria la
plantació d’algun arbre autòcton, proposant la varietat “Garrofera”, quedant a l’espera que els
tècnics avaluen esta proposta i indiquen un altre tipus d’arbre si esta no fóra acceptada.

Pren la paraula la Sra. Secretària per a tractar els   punts inclosos en l’orde del dia:  

1.-  Per no existir objeccions a l’esborrany de l’acta de la  sessió celebrada  el dia  6 de
juny de 2016, per unanimitat s’acorda aprovar-la. 

2.- En l’apartat de Resolució de Propostes, la Secretària passa a enumerar les distintes
contestacions acollides pels departaments corresponents.

3.- En l’apartat de Precs i preguntes, s’indica:

Sr. Eduardo Castillo Andreu:

-Reitera la  falta  del  gual  en la  porta  principal  del  Col·legi  Elians  en la  Ronda,  és utilitzada
constantment per a entrar vehicles i no té gual.
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-Proposa que en el Cine del Raval, es realitze una programació per a adolescents que puguen
anar al cine sense utilitzar cap vehicle, sobretot durant els mesos de juny i setembre que no
tenen col·legi a les vesprades.

Sr. Romano Vellón Hornero:

-Indica que en la ruta RG-7 que transcorre per la Urbanització Racó de Torreta, al final del carrer
Joan Miró, està molt bruta. És una ruta que s’utilitza moltíssim i inclús es fan competicions, i
dóna molt mala imatge. A part de la neteja, proposa la col·locació de bidons per a arreplega de
fem, papereres, etc. en tot el seu recorregut, tal com han fet en esta mateixa ruta en el terme
municipal de Borriol.

Sr. Javier Marí Climent

-Denúncia el mal funcionament del reg per aspersió de les rotondes, tota l’aigua acaba en la
calçada, la qual cosa comporta un gasto excessiu d’aigua i amb el consegüent perill per a les
motocicletes. Es deurien de revisar tots els aspersores d’una manera mes continuada.

Sr. Miguel Ángel Huguet Gómez

-Sol·licita la plantació d’arbres que donen ombra en la part d’infantil del C.P. Tombatossals.

Sra. Mª José Molinos Carceller

-Torna a reiterar la perillositat del tràfic del carrer SAN Roque al seu pas pel C.P. Bisbe Climent.
Els vehicles que no volen detindre’s  en els semàfor  d’este vial,  aprofiten la seua regulació i
passen a gran velocitat. S’hauria de regular la seqüència dels semàfors per a evitar este fet i
intensificar la vigilància policial.

Sr. Luis José Caballero Guiral

-Vista la problemàtica de convivència dels  veïns amb els  usuaris  de l’alberg de transeünts,
proposa que s’estudie pels tècnics municipals, l’habilitar la zona que existix davant de l’alberg
amb bancs,  arbres  amb ombra  i  papereres,  i  així  evitar  que acudisquen a la  plaça  Antiga
Corona d’Aragó.

I sent les 20'30 de la data indicada en l’encapçalament, per no haver-hi més assumptes
que tractar, la senyora Presidenta alça la sessió, de tot això, com a Secretària done fe i, perquè
conste, alce la present acta.

Signa: Dolores Benítez Guerrero.                            Signa: Sara Usó Alía.
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